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W  nawiązaniu  do  interpelacji  z  dnia  16.01.2022r.(data  wpływu  do  urzędu

17.01.2022r.) dotyczącej wycinki drzew i zakrzaczeń na działce obejmującej boisko sportowe

przy ZSP w Narwi uprzejmie wyjaśniam:

Gmina  Narew  otrzymała  dofinansowanie  na  realizację  zadania  polegającego  na

budowie boiska wielofunkcyjnego ze środków rządowego programu Polski Ład w wysokości

90%  kosztów  zadania  (wstępna  promesa  Programu  Inwestycji  Strategicznych

Nr 01/2021/5251)  z  dnia  17.11.2021r.  Planowany  całkowity  koszt  zadania  to  około

1 925 000zł.

W skład planowanego boiska wielofunkcyjnego wchodzą:

 boisko do piłki nożnej o nawierzchni trawiastej,

 boisko do piłki siatkowej, 

 bieżnia trzytorowa o nawierzchni poliuretanowej,

 rzutnia do pchnięcia kulą, 

 skocznia do skoku wzwyż wraz z wyposażeniem, 

 skocznia do skoku w dal z rozbiegiem o nawierzchni poliuretanowej, 

 bieżnia trzytorowa do sprintu 60 m., 

 ogrodzenie obiektu sportowego.

Technologia wykonania poszczególnych elementów zadania nie może narażać ich na

destrukcyjne działanie systemu korzeniowego drzewostanu. Dotyczy to zarówno betonowej

podbudowy obrzeży krawężnikowych, płyty boiska jak też ogrodzenia.

Został  złożony  wniosek  o  wycinkę  całego  drzewostanu  znajdującego  się  na  placu

budowy.  Ze  względu na fakt,  iż  specyfikacja istotnych warunków zamówienia  nakłada na

oferentów minimum 60  miesięcy  okresu gwarancji  na  przedmiotowe zadanie,  ostateczną

decyzję o ilości wyciętych drzew podejmie inspektor nadzoru inwestorskiego po konsultacji z

wyłonionym wykonawcą. Należy zwrócić uwagę, iż część drzewostanu najstarszego około 40-

letniego (m.in.  brzozy) zaatakowana jest przez pasożyt jakim jest „jemioła” co oznacza,  iż

niebawem drzewa te uschną.

Wymiana gruntu,  korytowanie  pod poszczególne  elementy  boiska  oraz  otwory  na

wbudowanie  słupków  ogrodzenia  będą  skutkować  uszkodzeniem  systemu  korzeniowego

drzewostanu, co w perspektywie może doprowadzić do uschnięcia przedmiotowych drzew. 

Zamawiający czyli  Gmina Narew zapewnia, iż po wykonaniu zadania teren zostanie

uzupełniony  o  nasadzenie  zieleni,  która  nie  będzie  ingerować  w  poszczególne  elementy

realizowanego zadania. 

Aktualnie stan faktyczny zaplecza sportowego, poza salą gimnastyczną, jest w stanie

technicznym, który nie pozwala na prowadzenie zajęć z młodzieżą naszej szkoły. Nadmiernie



eksploatowana jest płyta stadionu piłkarskiego, na którym rozgrywane są mecze piłkarskie

Narwiańskiego Klubu Sportowego.

Panie  Radny  Janie  Gryniewicki  jestem  przekonany,  iż  Panu  jako  wychowawcy

młodzieży  z  tak  dużym  stażem  również  zależy  na  stworzeniu  jak  najlepszych  warunków

uczniom naszej szkoły do edukacji sportowo-rekreacyjnej. 

Jestem  pewien,  iż  wspólnymi  siłami  znajdziemy  najlepsze  rozwiązania  godząc

potrzeby społeczne wraz z jej efektami (absolwent naszej szkoły Mateusz Chodakowski jest

już  na  zapleczu  Kadry  Narodowej  Polskiego  Związku  Lekkiej  Atletyki)  przy  jednoczesnym

zadośćuczynieniu przyrodzie. 
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